
Styrelsemöte # 9/2022, SPF Seniorerna i Väsby 
 

Agenda 
 
§1 Mötet öppnas 
 
§2 Godkännande av dagordning enligt agendan 
 
§3 Samrådsverksamheten 
 
§4 Föregående styrelseprotokoll 
 
§5 Rapporter 

1. Ekonomi 
2. Medlemskommittén 
3. Resekommittén 
4. Programkommittén 
5. Friskvårdskommittén 
6. Hemsidan 

 
§6 Övriga frågor 

 
1. Ny kompetens till styrelsen (geriatriker, distriktssköterska el likn) (tidigare 

bordlagd) 
2. Hur ställer vi oss till en höjning av årsavgiften med 30 kr för att täcka ”Seniorens” 

förlust? (tidigare bordlagd) 
3. Festkommitté 50-årsjubiléet (tidigare bordlagd) 
4. Hur ska vi hantera anmälningarna till månadsmötena i vår; vi har publikdragande 

artister och ingen avgift (Gunnevi m fl) 
5. Årsklockan (Siv) 
6. Tidplan för arbete med verksamhetsberättelsen 2022 samt verksamhetsplan för 

2023 (Annikka) 
 

§7 Nästa möte 
 
§8 Utvärdering av mötet 
 
§9 Avslutning 



  

Lasse Ö/2022-12-15 

 

Ekonomirapport dec. 2022 (nr 9) 

 

Resultat/bokföring  

Det mesta av årets aktiviteter är nu bokförda. Återstår gör kostnader för 

decembermötet, kostnader för höstens friskvård (Linedance, F&S, hyra för 

Vilundahallen) samt några av höstprogrammets decemberaktiviteter.  

Jämfört med budgeterade -47 tkr är det mer troligt att vi landar på ett plusresultat 

i häradet 15–25 000 tkr. De mer betydande orsakerna till detta är; 

 Marathonintäkterna  +27 tkr 

 Månadsmöten (jan-feb) +20 tkr 

 Revyn  + 7  tkr 

 Bidrag soc. styrelsen +20 tkr 

 Fondförsäljning                    +15 tkr (skatteeffekt ??) 

 Stafs Fond                    - 23 tkr 

 Möbler mm                           - 12 tkr 

 

Övrigt 

 Kvar från majrapporten: Enligt p33 i hyresavtalet för Stora Vilunda är 

hyresgästen skyldig att teckna en företagsförsäkring.  Hur hanterar vi 

detta? 

 Uppföljning av bidraget från Socialstyrelsen måste göras, senast 31 mars 

2023. 

 

Budget 2023 

Saknar fortfarande underlag.  



SPF Rapport från medlemssekreteraren 19/11– 15/12  2022 

Denna rapport är ej fullständig p.g.a. att medlemsregistret är och har varit ur 

bruk sedan 2 december. 

Förändring för perioden: 8 nya medlemmar, -- återinträtt, 16 har ansökt om 

medlemskap, 1 övertagen, 1 överflyttad, 3 avlidna, 1 utträtt, -- borttagen p.g.a. 

3 månaders regeln. Detta betyder att vi den 15/12 har 1233 aktiva medlemmar 

+ 23 vänmedlemmar.                                                                            

Nya medlemmar: Ingalill Andersson, Irene Svanerud, Ingemar Karlsson & Riita 

Malinen, Mikael Hansson, Annika Pettersson, Eva Hopstadius, Reeta Ojala. 

Ej e-post: 117 medlemmar 

Återinträtt:  

Nya godkända-ej aktiverade (ej betalat avgift ännu):  Azizeh Vatandoust, 

Kerstin Andersson, Ing-Marie Persson, Jan Örtenblad, Karl Åke Öhlin, Karin 

Täppmark, Hans Näslund, Kjell Zetterberg, Nils-Lennart Sahlberg, Hans von 

Eichwald, Lennart & Cathrine Carlsson. 

Ansökningar, ej inskrivna: Brita Alice Bäckström, Zahra Yousefi-Nasab,           

Pouran Safa och Monica Martin. 

Övertagen medlem: Monika Karmrud, från Solna-Brunnsviken. 

Överflyttad medlem: Sven-Olov Englund, till Tunasol. 

Avlidna: Bertil Ericsson, Anita Gylje och Margareta Frondell. 

Utträde:  Kaarlo Impola 

 Vänmedlem inträde: ----- 

Vänmedlem utträde: Monika Karmrud blir huvudmedlem. 

Vänmedlem avliden: ----- 

Borttagen p.g.a. 3 mån.regeln: ----- 

Tack för uppvaktning:  Inger Flyckt, Tommy Hammar, Tommy Pettersson, Inger                           

Johansson, Birgitta Björkvall  och  Birgitta Brattselius. 



Vid föregående medlemsmöte uppmärksammade vi vår 1200:e medlem, 

Agneta Söderberg.  

Uppvaktningar i januari :                                                                                                    

Listan lades in i Miriam precis innan nätet lades ner. Jag hann ej ta ut den. Jag 

skickar ut namnen när det blir möjligt.   

      

   

                                   

//Siv 

                                                                                                               

                          

 



 

Inga-Lill Runermark    Resekommittén 

 

 

Reserapport 2022-12-19 

 

Resor hösten 2022 

   

Den 8 december åkte 53 st medlemmar på en trevlig julbordsresa med M/S Viking Rosella. 

 

Resor 2023 

De resor för både vår och höst 2023, som vi hitintills planerat, kommer att finnas i vårens 

program. 

Iggesundsrevyn och The Phantom of the Opera, skickas med gruppmejl och läggs på 

hemsidan samt delas ut på månadsmötet, p.g.a. kort anmälningstid. 

 

Iggesundsrevyn, som firar 40 års-jubileum, 11 februari, kommer inte att finnas med i 

vårprogrammet. 

The Phantom of the Opera på Kristianstad Teater 10-12 mars.  

Rügen, Usedom och Greifswald 4-8 maj. 

Viking Line släpper sina författarresor i början på året, de brukar ligga i första delen av april. 

Möjligt att vi bokar en sådan. 

Gripsholms slott, ångtåg och Nyköpingshus, 1-2 augusti. 

Finland, vårt spännande grannland i öst, 21-26 augusti. 

Pärlor i Uppland. Valloner, järnverk och spelmän, 11-12 september. 

 

 

 

 

 

 

 

      
     2022-12-14/Ilr 



SPF Programkommittés rapport december 2022 

 18 november O`Learys deltog 17 medlemmar med lunch och aktiviteter. 

 21 november månadsmöte Stockholmsguiden Eliane Högberg höll en intressant föreläsning 

och visade bilder många positiva kommentarer 165 personer trotsade snöovädret.  

(194 personer var anmälda).  

23 november Kungliga Musikhögskolan 27 medlemmar fick en intressant guidning.  

23 november Kungliga Tekniska Högskolan, ordinarie guide var sjuk och det blev lite 

försenat innan en annan guide kom.  26 medlemmar fick en intressant visning både 

utomhus och inne i lokalerna, enligt alla en fantastiskt bra guide. 

 1 december Hallwylska museet med en juldramavisning i palatset som uppskattades av 26 

medlemmar.  

 5 december Pubmiddag Nonno´s, denna gång med 26 medlemmar. Som alla var nöjda med 

maten och samvaron. 

 6 december Stadsarkivet, totalt 29 medlemmar deltog uppdelat på 2 tillfällen, eftersom så 

många var intresserade av denna aktivitet. 

14 december Spårvägsmuseet, som har flyttat till Norra Djurgårdsstaden. 22 medlemmar 

deltog i den intressanta visningen, som kanske gav mersmak. 

 19 december månadsmöte med Martin Östergren och Mirjam Charas.  Julinspirerad 

smörgås, dryck, kaffe och pepparkaka. Fullbokat 200 personer. 

 

Styrelsemöte våren 2023:1 januari (tisdag), 27 februari, 20 mars, 24 april och 30 maj 

(tisdag).        

Mycket arbete har lagts ner på det kommande vårprogrammet, vi hoppas att det motsvarar 

förväntningarna eftersom vi fått mycket beröm för höstens program. Det har också varit 

ganska mycket som vid genomläsning av vårprogrammet behövts rättas och läggas till. 

Nu hoppas vi att alla kommer att ha fått SPF:s Vårprogram innan första anmälningsdag som 

är 11 januari. 

 

221215 Gunnevi Norgren 

 

 

 



 
Britt Söderlund  Friskvårdskommittén  

 

Rapport  Friskvård  december 2022 

 

Aktiviteter inomhus och utomhus 

Allting fungerar som planerat och deltagarantalet både inomhus och på promenaderna fortsätter öka.  

Speciellt mattcurling, linedance samt dans och gympa hos Friskis&Svettis  har blivit mycket populärt 

och har lockat många nya medlemmar till föreningen. Fortsätter deltagarantalet att öka mycket mer 

finns risk att vi överskrider planerad budget. Alternativet är att till hösten höja terminsavgifterna ännu 

mer.  

Alla aktiviteter gör nu uppehåll över jul och nyår och startar igen v.02 dvs måndagen den 9 januari 

och alla detaljer finns beskrivet i Vårprogrammet 2023.  

 

STORT TACK till alla friskvårdsledare som gör ett fantastiskt jobb varje vecka året runt. 

 

 

 

 



                                                    
                                             

Årsklocka 
 
 
Månad Dag                              Ärende  
Januari  Utdelning av vt program klart 2 veckor innan första Bring 
  anmälningsdag  
    
  VB 2022 samt VP 2023 skickas till Annikka 
  Annikka lämnar förslag lydelse till styrelsen   -”- 
  Vid styrelsemötet tas beslut om VB och VP   styrelsen 
    
  Styrelsemöte/månadsmöte  
  Lämna önskemål datum till Messingen för ht månadsmöten Birgitta B 
    
Februari  VB och VP färdigställs enligt beslut i januari.  Annikka 
  Ovannämnda handlingar skickas till Torsten    -”- 
  Handlingarna läggs ut på hemsidan Torsten 
    
  Styrelsemöte/årsmöte  
    
Mars    
 31 Sista datum för ansökan till Stafs fond Kassör 
 31          -”-              -”-      Socialstyrelsen Kassör 
    
  Styrelsemöte/månadsmöte  
    
    
April    
  Besked från Messingen om ht datum månadsmöten Birgitta B 
    
  Styrelsemöte/månadsmöte  
    
                          
Maj slutet Deadline för höstprogrammet till redaktör kommittéer 
    
  Styrelsemöte/månadsmöte  
    
    
Juni  Korrekturläsning av ht program  
    
    

 
 
                            
 
 
 



                                                    
    
Månad Dag                              Ärende  
Juli början Redaktör skickar filen med ht program till tryckeriet redaktör 
  Adressfil skickas  medl.sekr. 
    
Augusti  Utdelning av ht program klart 2 veckor innan första Bring 
   anmälningsdag. 
    
 31 Sista dag för ansökan av folkhälsobidrag, kommunen Britt S 
    
  Förslag eldsjälar till ansvarig (Lars) kommittéer 
    
September början Lista på eldsjälar till Kenne för inbjudan Lars 
  Inbjudningsbrev till eldsjälsresan ordförande 
  Inbjudan till eldsjälsresor/länk ca 1,5 månad innan datum i nov.  
    
  Lämna önskemål datum för vt månadsmöten till Messingen Birgitta B 
    
  Ev. styrelsekonferens  
  Styrelsemöte/månadsmöte  
    
Oktober  Besked från Messingen om vt datum för månadsmöten

  
Birgitta B 

    
  Styrelsemöte/månadsmöte  
    
November ca 15 Deadline för vårprogrammet till redaktör kommittéer 
  Korrekturläsning                         
  Redovisning av folkhälsobidraget till kommunen Britt S 
  Eldsjälsresor  
    
  Styrelsemöte/månadsmöte  
    
December mitten Redaktör skickar fil med vt program till tryckeri redaktör 
 mitten Adressfil skickas medl.sekr. 
    
  Styrelsemöte/månadsmöte  
    
    
    

                          
    
    
    
    
    
    


